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والیبال ایران با آرژانتین، مصر و هلند همگروه شد
حریفــان تیم ملی والیبال 
ایران در مســابقات قهرمانی 
مشــخص   ۲۰۲۲ جهــان 
شدند. به گزارش ایرنا، مراسم 
قرعه کشی مســابقات والیبال 
قهرمانی مردان جهان ۲۰۲۲، 
عصر امروز پنجشنبه در شهر 
مسکو روســبه برگزار شد تا 
تیم های حاضر حریفان خود را بشناســند. همچنین تیــم ملی ایران نیز که به 

عنوان قهرمان آسیا در این رقابت ها حضور دارد، در گروه ششم قرار گرفت .
طبق گروه بندی، تیم ملی ایران در گروه ششم در کنار آرژانتین، مصر و هلند 

قرار گرفت.
گروه بندی ۲۴ تیم حاضر در مسابقات به شرح زیر است:

گروه A، مسکو: روسیه، پورتوریکو، تونس، صربستان
گروه B،کمروو: برزیل، قطر، کوبا، ژاپن

گروه C، نووسیبریسک: لهستان، بلغارستان، مکزیک، آمریکا
گروه D، اوفا: فرانسه، کامرون، آلمان، اسلوونی

گروه E، یکاترینبورگ: ایتالیا، چین، ترکیه، کانادا
گروه F، کراسنویارسک: آرژانتین، مصر، هلند، ایران

۲ تیم برتر هر گروه به همراه ۴ تیم از بین تیم های سوم گروه های مقدماتی 
به مرحله دوم مسابقات صعود خواهند کرد و رقابت ها در ۴ گروه ۴ تیمی دنبال 

خواهد شد.
مسابقات والیبال قهرمانی مردان جهان از جمعه ۴ تا یکشنبه ۲۰ شهریور سال 

۱۴۰۱ در شهرهای مختلف روسیه برگزار خواهد شد

صعود دختران تنیسور ایران به قهرمانی آسیا قطعی شد  
تیم تنیس دختران نوجوان 
ایــران بــا برتــری قاطع در 
رویارویی با اردن، صعود خود 
به رقابت های قهرمانی آســیا 
در قزاقســتان را حتمی کرد 
به گزارش خبرنگار خبرگزاری 
صدا و سیما، تیم ملی دختران 
نوجوان ایــران در رقابت های 
زیر ۱۲ سال غرب آسیا، اردن میزبان را با نتیجه قاطع سه بر صفر شکست داد. 
در دیدار انفرادی اول؛ خانم فردخت علیمی در مصاف با ســولاف عبداللطیف در 

دو ست با نتایج مشابه ۶ بر صفر پیروز شد. 
خانــم صبا خیرمنش در دیدار انفرادی دوم مقابل مایا عاصف در دو ســت با 
نتایج مشابه ۶-۱ به برتری دست یافت. دیدار دونفره هم با برتری تیم خانم صبا 
خیرمنش و خانم فردخت علیمی از ایران مقابل تیم دو نفره ی سولاف عبداللطیف 
و دانا الخراس از اردن در دو ست با نتایج ۶-۱ و ۶-۳ همراه بود. با برد قاطع سه 
بر صفر تیم ملی دختران نوجوان ایران مقابل اردن که سومین برد متوالی ایران را 
به ثبت رساند، صعود آن ها به رقابت های قهرمانی آسیا در قزاقستان قطعی شد. 
تیم ملی تنیس پسران ایران هم فردا در صورت برد مقابل اردن، جواز حضور در 

مرحله نهایی قهرمانی آسیا در قزاقستان را بدست خواهند آورد.

امیرعلی صادقی به استقلال پیوست
امیرعلــی صادقی، بازیکن 
فصل گذشته تیم سایپا با عقد 
قرارداد ســه ساله به استقلال 
پیوســت. به گزارش فوتبالی، 
صادقی پس از درخشــش در 
لیگ جوانــان تهران و به ثمر 
رســاندن ۲۳ گل از جملــه 
دربــی جوانان  در  هت تریک 
تهران، ضمن کســب عنوان آقای گلی نظر کادرفنی تیم بزرگسالان سایپا را به 

خود جلب کرد و به تمرینات این تیم اضافه شد.
او نخســتین بــار در دیداری از هفتــه دوازدهم لیگ نوزدهــم و بازی برابر 
ماشین سازی، حضور در لیگ برتر را تجربه کرد. این بازیکن جوان پس از ۶ بازی 
به عنوان بازیکن تعویضی در آن فصل، در لیگ بیســتم بیشتر به کار گرفته شد 
و ۱۴ بار برای سایپا به میدان رفت. امیرعلی صادقی در دو دیدار رفت و برگشت 

برابر ذوب آهن در فصل گذشته موفق به گلزنی شد.
او جزو بازیکنان انگشت شمار زیر ۲۱ سال لیگ برتر است که سابقه گلزنی در 
این لیگ را در کارنامــه دارد. صادقی در چند مرحله به اردوی تیم ملی جوانان 

نیز دعوت شده است.

پنج باشگاه لیگ برتری به دنبال جذب استعداد 
جوان لورکوزن

بازیکن جوان لورکوزن یک 
برتر  از لیگ  مشــتری جدید 
انگلســتان پیدا کرده اســت. 
به نقل از نشــریه بیلد آلمان، 
فلوریــان ویرتس بــه یکی از 
نشریات  تیترهای  ترین  اصلی  
مختلف آلمانی تبدیل شــده 
است. بیلد در یکی از تازه  ترین 
خبرهای خود، از علاقه منچســتر سیتی به این بازیکن لورکوزن می نویسد و ادعا 
می کند پپ گواردیولا، ســرمربی اسپانیایی سیتیزن ها خواهان جذب این بازیکن 

است. 
طبق این گزارش، گواردیولا از اســتعدادیاب های منچستر سیتی خواسته تا به 
آلمان بروند و بازی این بازیکن را زیر نظر بگیرند. به جز منچســتر سیتی، بایرن 
مونیخ و چند باشگاه دیگر انگلیسی هم خواهان جذب این بازیکن هستند. البته پدر 
ویرتس که مدیر برنامه  های این بازیکن هم هست، معتقد است که فلوریان تا سال 
۲۰۲۳ در لورکوزن خواهد ماند. به جز منچســتر سیتی، به نظر می رسد لیورپول، 
چلسی، آرسنال و منچستر یونایتد هم این هافبک مستعد لورکوزن را در فهرست 
خریدهای تیم خود قرار داده باشند. از طرفی برخی نشریات خبر از برچسب قیمت 

یکصد میلیون یورویی لورکوزنی ها بر روی استعداد جوان تیم خود می دهند.

جدال پرتغال با آرژانتین در فینال جام جهانی فوتسال
تیم ملی فوتســال پرتغال 
با پیروزی برابر قزاقســتان به 
دیدار فینال جام جهانی صعود 
کرد. به گــزارش ایرنا، دیدار 
تیم های ملی فوتسال پرتغال 
و قزاقستان امشب )پنجشنبه( 
از ســاعت ۲۰:۳۰ دقیقه در 
نهایی  نیمه  مرحله  چارچوب 
جام جهانی ۲۰۲۱ لیتوانی برگزار شــد و در پایان تیم پرتغال در ضربات پنالتی 

موفق شد حریفش را شکست داده و به فینال این رقابت ها صعود کند. 
در این دیدار در ابتدا تیم پرتغال توسط »پانی« به گل نخست رسید و قزاق ها 
که ســه بازیکن برزیلی الاصل را در ترکیب خود داشــتند نیز موفق شــدند در 
لحظات پایانی بازی توســط »دارن نورگوژین« گل تساوی را به ثمر برسانند. در 
ادامه این دیدار به وقت اضاف کشیده شد و در وقت اول داگلاس توانست با یک 

شوت بسیار محکم دروازه پرتغال را باز کند. 
در ادامه پرتغال در وقت دوم توانســت بازی را به تســاوی بکشاند و بازی به 
ضربات پنالتی کشــیده شــود. در پایان تیم پرتغال موفق شــد در این ضربات 

قزاقستان را شکست داده و به فینال صعود کند.  
دیگر دیدار نیمه نهایی شب گذشته بین تیم های برزیل و آرژانتین برگزار شد 
و آلبی سلسته توانست با پیروزی برابر رقیب سنتی خود به فینال این مسابقات 

راه پیدا کند.  
دیــدار فینال و رده بندی مســابقات جام جهانی روز یکشــنبه ۱۱ مهر ماه 
برگزار خواهد شــد. تیم ملی فوتسال کشورمان نیز در مرحله یک چهارم نهایی 
با قزاقستان روبرو شــد اما نتوانست از سد حریف خود بگذرد و از این مسابقات 

حذف شد.  

اخبار کوتاه

رضا عنایتی تنها ســرمربی لیگ بیست و یکم است که 
سابقه ســرمربیگری در لیگ برتر را نداشته است؛ محمد 
ربیعی نیز برای ســومین فصــل متوالی روی نیمکت تیم 
مس رفســنجان می نشیند و لقب ماندگارترین مربی را به 

خود اختصاص داده است.
به گــزارش ایرنا، چیزی تا شــروع بیســت و یکمین 
دوره لیگ برتــر فوتبال ایران باقی نمانده اســت. فصلی 
که می تواند حوادث زیادی را در دل خود داشــته باشــد. 
تیم ها تقریبا بسته شده اند و در حال انجام دادن دیدارهای 
تدارکاتی برای رســیدن به پیک آمادگی هستند. در این 

گزارش قرار است به نیمکت های لیگ برتری بپردازیم.
از بین ۱۶ تیم لیگ برتری ۹ تیم سرمربی پیشین خود 
را نگه داشته اند و هفت تیم دست به تغییر سرمربی خود 
زده اند. البته تراکتور مدت کوتاهی فراز کمالوند را در راس 

کار قرار داد اما دوباره فیروز کریمی برگشت.
تیم هایــی که ســرمربی خود را حفــظ کردند: یحیی 
نویدکیا(،  )محرم  )پرســپولیس(، ســپاهان  گل محمدی 
اســتقلال )فرهاد مجیدی(، تراکتور )فیروز کریمی(، گل 
گهر ســیرجان )امیر قلعه نویی(، مس رفســنجان )محمد 
ربیعی(، نساجی مازندران )ســاکت الهامی(، هوادار )رضا 

عنایتی(، فجرسپاسی شیراز )اصغر کلانتری(.

تیم هایی که ســرمربی خــود را تغییــر دادند: فولاد 
)عبدالله ویســی(، پیکان )مجتبی حسینی(، پدیده مشهد 
)رضا مهاجری(، صنعت نفت آبادان )علیرضا منصوریان(، 

آلومینیوم اراک )رســول خطیبی(، نفت مسجدســلیمان 
)فراز کمالوند(، ذوب آهن اصفهان )مهدی تارتار(.

هر ۱۶ سرمربی این فصل ایرانی هستند و شاهد حضور 

سرمربی خارجی نیستیم.
رضا عنایتی تنها سرمربی حاضر در لیگ بیست و یکم 

است که سابقه سرمربیگری در لیگ برتر را ندارد.
محمد ربیعی در حال تجربه کردن سومین فصل حضور 
در مس رفســنجان اســت و از این حیــث، ماندگارترین 

سرمربی به حساب می آید.
پیکان و فــولاد تنها تیم های نیمــه بالایی جدول در 
لیگ بیستم هســتند که در این فصل ســرمربی خود را 
تغییــر دادند. الباقی تغییرات به تیم های نیمه دوم جدول 

برمی گردد.
رضــا مهاجری و علی اصغر کلانتری بعد از مدتی وقفه 

به لیگ برتر برگشتند. 
آنها پیش از این ســابقه کار در بالاترین سطح فوتبال 

کشورمان را داشته اند.
هشــت تن از این نفرات فصل قبل هم از ابتدا در لیگ 

برتر حضور داشتند.
در لیگ بیســت و یکم  میانگین ســنی سرمربیان به 
۴۸.۶۸ سال رسیده است. این آمار در ابتدای لیگ بیستم 
۴۳.۷ بود و حالا با صعودی ۴.۸ ســالی روبرو بوده است. 
فیروز کریمی با ۶۳ ســال پیرترین و محرم نویدکیا با ۳۸ 

سال جوان ترین سرمربیان محسوب می شوند.

علی رغم قانونمند شــدن پرداخت درآمدهای تبلیغاتی 
ناشی از پخش مسابقات ورزشی نزد خزانه داری کل  کشور 
از ابتدای ســال ۹۹ در قانون بودجه، سازمان صداوسیمای 
تحت مدیریت علی عســگری تا هفتم مهرماه ۱۴۰۰، حتی 

یک ریال هم به حساب خزانه داری واریز نکرد! 
به گزارش ایسنا، عبدالعلی علی عسگری، هفتمین رئیس 
سازمان صدا و ســیما جمهوری اسلامی ایران بود و حدود 
یک ســال و نیم از ریاست ۵ ســاله وی بر این سازمان با 
قانونی شــدن پرداخت درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش 
مسابقات ورزشــی نزد خزانه داری کل  کشــور، به منظور 
پرداخت به وزارت ورزش و جوانان همراه شــد اما در طول 
این مدت، ریالی به حساب خزانه واریز نشد تا سهم ورزش 
ایران از درآمدهای ناشــی از پخش مسابقات ورزشی طی 

یک سال و نیم اخیر، صفر باشد!
۱۵ میلیارد در سال ۹۹

بــرای اولین بار، بر اســاس قانون بودجه ســال ۱۳۹۹ 
مشــخص شــد که به اســتناد بند )پ( ماده )۹۲( قانون 
برنامه ششــم توســعه، وزارت ورزش و جوانان و سازمان 
صدا و ســیمای جمهوری اســلامی ایران مکلف هســتند 
درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش مسابقات ورزشی را به 
ردیف درآمدی شماره ۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کشور 
واریــز کنند. وجوه واریزی از محــل ردیف  ۵۳۰۰۰۰-۴۹ 
منــدرج در جدول شــماره )۹( این قانون به نســبت ۳۰ 
درصــد در اختیــار وزارت ورزش و جوانان )برای کمک به 
فدراسیون های مربوطه( و ۷۰ درصد در اختیار سازمان صدا 
و ســیمای جمهوری اســلامی ایران قرار می گیرد. در این 
قانون، همچنین درآمد حاصل از تبلیغات ناشــی از پخش 
مسابقات ورزشــی موضوع بند )پ( ماده ۹۲ قانون برنامه 
ششم توسعه در ردیف ملی ۵۰ میلیارد تومان در نظر گرفته 

شــد که بر این اساس سهم سازمان صداوسیما ۳۵ و سهم 
وزارت ورزش ۱۵ میلیارد تومان بود.

۴۵ میلیارد برای سال ۱۴۰۰
بر اســاس قانون بودجه ســال ۱۴۰۰، درآمد حاصل از 
تبلیغات ناشــی از پخش مسابقات ورزشــی ۱۵۰ میلیارد 
تومان برآورد شــد که باید به نسبت ۳۰ به ۷۰ بین وزارت 
ورزش و جوانان و ســازمان صدا و ســیما تقســیم شود، 
بنابراین سهم وزارت ورزش و جوانان از سهم تبلیغات ناشی 
از پخش مســابقات ورزشی که ۱۵۰ میلیارد تومان برآورد 
شــده بر اساس قانون بودجه سال ۱۴۰۰ معادل ۳۰ درصد 
اســت که برابر ۴۵ میلیارد تومان می شود و با لحاظ بدهی 
۱۵ میلیارد تومانی ســازمان صدا و سیما به وزارت ورزش 
و جوانان مطابق قانون بودجه، در ســال جاری بدهی این 
ســازمان به ورزش ایران معادل ۶۰ میلیارد تومان خواهد 

شد.
همواره طی ســال های گذشته، پرداخت سهم ورزش از 
محل درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش مسابقات ورزشی 
به عنوان یک چالش اساســی بین وزارت ورزش و سازمان 
صدا و سیما مطرح بود و تصور می شد با لحاظ این مساله در 
قانون بودجه ۱۳۹۹، شــاهد تغییر رویه این سازمان باشیم 
اما در نهایت هیچ تغییر خاصی رخ نداد و در طول یک سال 
و نیم گذشــته حتی یک ریال نیز از سوی سازمان صدا و 
سیما به وزارت ورزش و جوانان از محل درآمدهای تبلیغاتی 

ناشی از پخش مسابقات ورزشی پرداخت نشد.
صداوسیما یک ریال هم پرداختی نداشته است! 

بر اساس اعلام ژاله فرامرزیان، معاون توسعه مدیریت و 
منابع وزارت ورزش و جوانان به ایسنا،  سازمان صداوسیما 
از ابتدای ســال ۹۹ تا هفتم مهر ۱۴۰۰، مبادرت به واریز 
درآمدهای تبلیغاتی ناشــی از پخش مسابقات ورزشی به 

ردیف درآمدی شماره ۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کشور 
نکرده و اینگونه ســهم ۳۰ درصدی وزارت ورزش و جوانان 

از محل مربوطه پرداخت نشده است. 
ارائه گزارش از سوی وزارت ورزش نهادهای نظارتی! 

وی پیش از این در خرداد ۱۴۰۰ به ایسنا اعلام کرده بود 
که »این مساله از سوی وزارت ورزش و جوانان به نهادهای 
نظارتی گزارش شــده است.« همچنین مسعود سلطانی فر، 
وزیر ســابق ورزش و جوانان، اواخر سال ۹۹ به ایسنا اعلام 
کرد: »نهادهای نظارتی و مجلس شورای اسلامی از وزارت 
ورزش خواستار ارائه گزارش شدند و ما نیز اعلام کردیم که 
سازمان صدا و ســیما به قانون عمل نکرده و باید پاسخگو 
باشد، در نهایت هم امیدواریم نهادهای نظارتی پیگیری های 

لازم را انجام دهند، چرا که این مبلغ حق ورزش ایران است 
و به تمام رشته های ورزشی تعلق دارد.«

خداحافظی علی عسگری با صداوسیما بدون هیچ 
پرداختی به ورزش! 

در نهایت نیز روز گذشــته، با پایان یافتن رسمی دوره 
مســئولیت علی عسگری در ســازمان صداوسیما و تعیین 
جانشــین او، علی رغم فرصت یک سال و هفت ماه و هفت 
روزه این ســازمان به منظور پرداخت ســهم وزارت ورزش 
و جوانــان از محــل درآمدهای تبلیغاتی ناشــی از پخش 
مسابقات ورزشی به حساب خزانه داری کل کشور، چنین 
اتفاقی رخ نداد تا رئیس ســابق این سازمان بدون پرداخت 
ریالی از سهم ورزش، کار خود را در صداوسیما پایان دهد.

مدیر فنی تیم ملی شنا کفت: در گذشته  شهرهای کمی 
رکوردشــکنی می کردند امــا حالا خوشــبختانه جغرافیای 
رکوردزنی در شنا وسیع شده است. »محسن سمیع زاده« روز 
جمعه در گفت و گو بــا ایرنا در خصوص جابجایی ۹ رکورد 
ملی و رده های سنی شنا در مسابقات انتخابی تیم ملی اظهار 
داشت: رشته شنا رشته ای رکوردی است که همیشه شناگران 
رقیبی نامرئی به اســم رکورد برای خود دارند. ما نزدیک به 
یک سال و هشــت ماه در گیر ویروس منحوس کرونا بودیم 
و اســتخرهای تعطیلی طولانی مدتی داشــتند. شناگران و 
مربیان نیز در این مدت سختی زیادی کشیدند. وی ادامه داد: 
خیلی از شناگران در استان ها نیز تمرین نداشتند و روزهای 
سختی را ســپری می کردند. با این حال خوشبختانه با نگاه 
و اســتراتژی کادرفنی تیم ملــی و دانش فنی مربیان بومی، 
ورزشکاران توانستند موفق ظاهر شوند. در حال حاضر شاهد 
یک جغرافیای وسیع از رکورد شکنی ها در کشور هستیم. در 
گذشــته شهرهای اصفهان، تهران، مشهد و شیراز رکوردزنی 
می کردند اما حالا این جغرافیا وســیع تر شده است. جا دارد 
به مربیان و رئیس هیات های شنا در استان ها خسته نباشید 
و تبریــک بگویم که با چنگ و دندان چراغ این رشــته را در 
شهرهای خود روشن نگه داشــتند و جا دارد دست آن ها را 
به خاطر این زحمات ببوسم.  مدیر فنی تیم ملی شنا اضافه 

کرد: ورزشکاری از استان مرکزی ۲ رکورد خارق العاده می زند. 
استان گلستان که همیشه ورزشکاران خوبی داشته اما موفق 
به رکوردشــکنی نمی شدند، حالا موفق به ثبت رکورد جدید 
شده اند. نیشابور نیز در این زمینه پیشرفت خوبی داشته است. 
این اتفاقات بسیار خوشحال کننده است و ما می توانیم به آن 
ببالیم. این رکرودشــکنی ها حاصل دسترنج مربیان بومی و 
ایرانی اســت. ما سال ها فریاد زدیم که از این مربیان استفاده 
کنیم و خوشــبختانه عالی ترین مقام رسمی کشور نیز تاکید 
کردند که حضور استفاده از مربیان ایرانی در دستور کار قرار 
بگیرد. ســمیع زاده تصریح کرد: مربیــان ایرانی هیچ چیزی 
کمتــر از مربیان خارجی ندارند. اگر هم با مربیان خارجی به 
موفقیت هایی دست پیدا کردیم، به دلیل توجه بیش از اندازه 
به آن ها بوده اســت. اگر امکانــات را در حد قابل قبول برای 
ربیان ایرانی فراهم کنیم، بدون شک آن ها می توانند کارهای 
بزرگی کنند. مربیان داخل کشــور در برخی رشته ها سرآمد 
هستند. در برخی رشــته ها چون به آن هاغ اعتماد نکردیم، 
پیشــرفتی  هم نداشــتیم.  وی ادامه داد: وقتی در رشته شنا 
اســتخر نداریم و امکانات اولیه آن فراهم نیســت، اگر مربی 
خارجی هم بیاوریم، کمکی نمی کند. خدا را شــکر با حضور 
»حمید ســجادی« وزیر ورزش و جوانان رویکرد کلی تغییر 
پیدا کرده و همه بایــد در این زمینه کمک کنند تا اتفاقات 

خوبی برای مربیان ایرانی رخ دهد. ما حتی می توانیم نگاهی به 
صادر کردن مربیان ایرانی داشته باشیم. ما مربیانی مثل »رضا 
مهماندوســت« و »محمد بنا« را داریم که همه دنیا به آن ها 
احترام می گذارند. مدیر فنی تیم ملی شــنا در مورد رونمایی 
از سامانه استعدادیابی این فدراسیون نیز گفت: ما با همکاری 
»پیمان گرامی« رئیس هیات اســتان اصفهان که متخصص 
آی تی و برنامه نویســی نیز است، توانستیم برنامه خوبی در 
این زمینه داشته باشیم و با ساخت یک نرم افزار به شناسایی 
مستعدین در رشته شنا بپردازیم و در حاشیه مسابقات زنجان 

به صورت رســمی از آن رونمایی کنیم. ســمیع زاده افزود: 
مشخصات آنتروپومتریک شناگران، رکوردها، تصاویر شناگر 
و تصاویری از فاصله دو دست، سایز پا، نتایج او در هر مسابقه، 
محل تمرین و مربی ورزشکار در رده های پایه در این سامانه 
ثبت می شــوند. یک ورزشکار اگر در جایی موفقیت به دست 
آورد، در این سامانه می توان نام مربی او در راه  پایه را شناخت 
و او هیچوقت با این نرم افزار فراموش نمی شــود. این سامانه 
روز به روز پیشــرفت می کند تا بتواند به شنا در ایران کمک 

بسیار خوبی کند.

نیمکت های لیگ برتری حدود ۵ سال پیر شدند

از عنایتی تازه کار تا ربیعی قدیمی!

مردودی »صداوسیمای علی عسگری« در پرداخت حق پخش ورزش!

مدیر فنی تیم ملی شنا: 

جغرافیای رکوردزنی در شنا وسیع شده است

مربی سپاهان گفت: امیدواریم قهرمانی این بار به اصفهان 
بیاید اما تیم های مدعی امســال بازیکنان با کیفیتی دارند، 
رقابت خیلی خطرناک اســت، اجازه لغزش نداریم اما همین 
مســاله برای لیگ ما بسیار خوب اســت. علیرضا مرزبان در 
گفت وگو با ایسنا درباره وضعیت این روزهای سپاهان اظهار 
کرد: ما ابتدا اتفاقات فصل گذشته را ارزیابی و کیفیت خودمان 
و مسائل بدنی تیم را بررسی کردیم و این که چرا فصل گذشته 
با ۶۵ امتیاز نتوانستیم قهرمان شویم. همه مشکلات را مطرح 
و راه حل ها را پیشنهاد کردیم و با حضور خود محرم نویدکیا 
 که انسان باهوشی اســت و فوتبال اروپا را خوب می شناسد، 

به همه مسائل یکی یکی نگاه کردیم، جلو رفتیم و توانستیم 
مسائلی را مطرح کنیم که بتواند ما را رو به جلو ببرد.
نویدکیا یارگیری هوشمندانه ای داشت

او ادامه داد: نویدکیا یارگیری هوشــمندانه ای داشــت و 
برنامه ریزی به این شــکل بود که بازیکنانی که به ســپاهان 
می آیند از نظر شــخصیتی و تاکتیکی بــه تیم ما بخورند و 
بتوانند احســاس هواداران ما را درک کنند تا برای هدف مان 
شرایط جدیدی را ایجاد کنیم. ما احسان حاج صفی کاپیتان 
تیم ملی، پیام نیازمند یکــی از دروازه بان های خوب ایران و 
محمد محبی که از با اســتعدادترین فوتبالیست های ایرانی 

است را از دست داریم اما بازیکنانی را جذب کردیم که بسیار 
از آن ها راضی هستیم چون واقعا باکیفیت هستند.

باشگاه تمام مسائل سخت افزاری 
را برای ما فراهم کرد

مربی ســپاهان با بیان این که در شرایطی قرار داریم که 
می توانیم نتایج بســیار خوبی کســب کنیم، گفت: باشگاه 
شرایط بســیار خوبی را برای ما ایجاد کرده است و اردوهای 
بسیار باکیفیتی را پشــت سر گذاشتیم. باشگاه تمام مسائل 
سخت افزاری را برای ما فراهم کرده که بسیار از آن ها تشکر 
می کنیم. آقای ســاکت، آقای فتاحی و همکاران شــان روی 
مســائل حساس تیم ما خیلی خوب کار کردند. هیات مدیره 
باشگاه در کنار ما هستند و دارند کار می کنند تا تمام چیزی 
که تیم ما احتیاج دارد فراهم شود. تشکر بزرگی از مجموعه 

فولاد مبارکه دارم که در کنار ما هستند و کمک می کنند.
توانستیم با معیارهای اروپایی حرکت کنیم

او اضافه کرد: ما می دانیم انتظار هواداران از ما زیاد اســت 
و این مســاله را هم می دانیم هــواداران به جز نتیجه خوب، 
به دنبال فوتبال خوب هســتند. ما سال گذشته موفق شدیم 
بازی های با کیفیتی را انجام دهیم و فوتبال بســیار خوبی را 
نمایش دادیم و توانســتیم با معیارهای اروپایی حرکت کنیم 
و مســائل دنیای حرفه ای و فوتبال حرفه ای را وارد مجموعه 
سپاهان کنیم. اکنون ما از نظر کیفیتی و بدنی هر روز داریم 
بهتر از روز گذشــته می شویم. هفته آینده یک اردوی مجدد 

در تهران خواهیم داشت و با پرسپولیس دیدار خواهیم کرد.
خودمان را تنها مدعی قهرمانی نمی دانیم

مرزبان در رابطه با دیدار دوســتانه سپاهان و پرسپولیس 
بیان کرد:  این بازی بســیار برای ما خوب است چون بازی با 

تیم تراز اول فوتبال ایران به تیم ما کمک خواهد کرد. چیزی 
که وجود دارد این است که ما خودمان را تنها مدعی قهرمانی 
نمی دانیم. استقلال، پرسپولیس، فولاد و گل گهر هر سال در 
بالای جدول حضور دارند و از تیم های خوب لیگ هستند. ما 
سعی می کنیم بازار گرم رقابت ها را مثل سال گذشته تا روز 
آخر گرم نگه می داریم و بــاز هم معتقدم قهرمانی در فصل 

آینده روز آخر مشخص می شود.
اجازه لغزش نداریم

او اضافه کرد: امیدواریم قهرمانی این بار به اصفهان بیاید 
اما تیم های مدعی امســال بازیکنان با کیفیتی دارند؛ رقابت 
خیلی خطرناک است و اجازه لغزش نداریم اما همین مساله 
برای لیگ ما بسیار خوب است. چند تیم قدرتمند در لیگ ما 
برای قهرمانی مبارزه می کنند و همانطور که گفتم ما خودمان 
را یکی از مدعی هــای قهرمانی می دانیم اما امیدواریم تا روز 
آخر نبض قهرمانی را در دست خودمان نگه داریم تا ببینیم 
روزی که بازی ســی ام را انجام می دهیم چه تیمی قهرمانی 

را به دست می آورد.
ارزش های اخلاقی را حفظ کنیم

مربی ســپاهان در پایان گفت: مهم ترین فاکتور این است 
که کیفیت خوبی را ارائه دهیم و ارزش های اخلاقی را حفظ 
کنیم. باشگاه ها و بازیکنان به هم احترام بگذارند و این ها نقش 
بزرگی را ایفا می کنند. ما یک رقابت صد درصد ورزشــی را 
داریم و حتی کری خواندن مان هم می تواند ورزشی باشد. از 
بازیکنان و باشگاه ها تقاضا دارم به هم احترام متقابل بگذارند 
و مانند دو بوکسور وارد زمین شوند و ۹۰ دقیقه با هم مبارزه 
کنند و بعدش همه چیز تمام شود. سعی کنیم مسائل انسانی 

و اخلاقی را فراموش نکنیم.

مربی سپاهان: 

خودمان را تنها مدعی قهرمانی نمی دانیم


